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gemeenteraad 
Behandeld 
Interpellatie zitting van 24 oktober 2022 
 
 
Samenstelling 
de heer Bart De Wever, burgemeester-voorzitter 
de heer Koen Kennis, schepen; mevrouw Jinnih Beels, schepen; mevrouw Annick De Ridder, schepen; 
mevrouw Nabilla Ait Daoud, schepen; de heer Karim Bachar, schepen; de heer Peter Wouters, schepen; 
mevrouw Elisabeth van Doesburg, schepen; mevrouw Erica Caluwaerts, schepen; de heer Tom Meeuws, 
schepen; de heer Claude Marinower, raadslid; de heer Filip Dewinter, raadslid; de heer Gerolf Annemans, 
raadslid; de heer Jan Penris, raadslid; mevrouw Nahima Lanjri, raadslid; de heer André Gantman, raadslid; 
mevrouw Anke Van dermeersch, raadslid; mevrouw Güler Turan, raadslid; de heer Wouter Vanbesien, raadslid; 
de heer Peter Mertens, raadslid; mevrouw Liesbeth Homans, raadslid; mevrouw Mie Branders, raadslid; de heer 
Joris Giebens, raadslid; de heer Johan Klaps, raadslid; mevrouw Caroline Bastiaens, raadslid; mevrouw Danielle 
Meirsman, raadslid; mevrouw Martine Vrints, raadslid; de heer Koen Laenens, raadslid; de heer Franky 
Loveniers, raadslid; mevrouw Peggy Pooters, raadslid; de heer Kevin Vereecken, raadslid; de heer Imade 
Annouri, raadslid; mevrouw Yasmia Setta, raadslid; mevrouw Kristel Somers, raadslid; mevrouw Ilse van 
Dienderen, raadslid; de heer Nordine Saidi Mazarou, raadslid; de heer Mark Tijsmans, raadslid; mevrouw 
Sevilay Altintas, raadslid; de heer Omar Fathi, raadslid; mevrouw Sanne Descamps, raadslid; mevrouw 
Manuëla Van Werde, raadslid; mevrouw Nathalie van Baren, raadslid; de heer Patrick Van den Abbeele, 
raadslid; de heer Hicham El Mzairh, raadslid; mevrouw Khadija Chennouf, raadslid; de heer Sam Van Rooy, 
raadslid; de heer Sam Voeten, raadslid; mevrouw Karen Maes, raadslid; de heer Koenraad De Vylder, raadslid; 
mevrouw Tatjana Scheck, raadslid; de heer Wim Jochems, raadslid; de heer Mohammad Nawabi, raadslid; 
mevrouw Lise Vandecasteele, raadslid; mevrouw Lotte Mintjens, raadslid; de heer Niel Staes, raadslid  
 de heer Sven Cauwelier, algemeen directeur 
 
Iedereen aanwezig, behalve: 
mevrouw Liesbeth Homans, raadslid; mevrouw Manuëla Van Werde, raadslid; de heer Patrick Van den 
Abbeele, raadslid 
 
Zijn verontschuldigd: 
de heer Claude Marinower, raadslid 
 
 
2022_IP_00227 Interpellatie van raadsleden Imade Annouri, Ilse van Dienderen, Wouter 

Vanbesien: De 'maximale overkapping' van de Noordelijke ring. 
 
Antwoord 

Raadslid Annouri houdt zijn interpellatie. 
Schepen Kennis geeft antwoord op de vragen. 
Raadslid Annouri  houdt nog een wederwoord. 
 
Het volledige debat is opgenomen en raadpleegbaar via de website van de stad Antwerpen. 
 
Indiener(s) 

Ilse van Dienderen; Imade Annouri; Wouter Vanbesien 
 
Gericht aan: 
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Koen Kennis 
 
Tijdstip van indienen  

18 oktober 2022 19:04 
 
Toelichting 

Geachte schepen,  
op maandag 17 oktober raakte bekend dat een 'maximale overkapping' is goedgekeurd van de 
Noordelijke ring. In de krant kon je lezen 'De extra kappen zullen samen met de aanleg van de 
Oosterweelverbinding afgewerkt worden en moeten voor extra groen en meer fietsverbindingen 
zorgen.' Verder lees je nog : 
'Het gaat om de projecten Kap Groen Hart, Kap Dam, de deeloverkapping van Park Groot Schijn, 
de verbreding van Kap Ter Lo en de Groene Brug. 
“Dankzij deze laatste projecten wordt de noordelijke Ring maximaal overkapt en bereiken we de best 
mogelijke balans wat mobiliteit en leefbaarheid betreft”, zegt Vlaams minister voor Mobiliteit en 
Openbare Werken Lydia Peeters (Open Vld). “Hiermee komen we onze engagementen uit het 
Toekomstverbond na.”' 
Deze communicatie doet bij alvast de wenkbrauwen fronsen, daarom alvast volgende vragen aan u : 

• Bent u van mening dat dit het maximaal overkapbaar scenario is van de Noordelijke ring en er 
niets meer mogelijk is? 

• Bent u het eens met de minister dat met deze projecten 'de engagementen uit het 
toekomstverbond' zijn nageleefd. 

• Hebt u contact gehad met de actiegroepen die deel uitmaken van het toekomstverbond over 
deze uitspraken, zijn zij het ermee eens? 

Alvast bedankt voor uw antwoorden.  
 


